



UNION OF INTERNATIONAL ASSOCIATIONS
UNION DES ASSOCIATIONS INTERNATIONALES

FOR IMMEDIATE RELEASE

Contact: Joel Fischer
statistics@uia.org

Union of International Associations releases UIA Survey 2021 Report
COVID 19 Impact on International Association Meetings
A first look at association life under the pandemic

[BRUSSELS, BELGIUM, 22 November 2021]

Union of International Associations releases Survey on International Meetings Issues - 2021 Report

During 2021 the Union of International Associations undertook its ninth large-scale survey on issues encountered by international organizations and associations when holding meetings. This year the questions were adjusted to focus on the impact of the ongoing pandemic on association meetings activity.

The questionnaire was in English, French and Spanish and comprised simple yes/no and multiple choice questions. The closing section of the report features additional comments offered by the associations on issues related to organizing international conferences under pandemic conditions.

The 2021 survey follows surveys undertaken on behalf of UIA's Associate Members in 1985, 1993, 2002, 2009, 2013, 2015, 2018 and 2020.

Public access to the document: <https://uia.org/publications/meetings-survey>

The UIA, founded in 1907 in Brussels, is the world's oldest and largest source of information on global civil society. UIA collects, hosts and provides up-to-date, reliable information on global civil society and maintains the most comprehensive source of information on [international associations](#), their activities and [concerns](#), and their [meetings activities](#).

###

For more information, please contact:

Joel Fischer, UIA Statistics Coordinator
statistics@uia.org
<https://uia.org>



UNION OF INTERNATIONAL ASSOCIATIONS
UNION DES ASSOCIATIONS INTERNATIONALES

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Contact: Joel Fischer
statistics@uia.org

L'Union des associations internationales publie le rapport UIA Survey 2021
L'Impact de COVID 19 sur les réunions d'associations internationales
Un premier regard sur la vie associative sous la pandémie

[BRUXELLES, BELGIQUE, 22 novembre 2021]

L'Union des associations internationales publie une enquête sur les questions liées aux réunions internationales - Rapport 2021

L'Union des associations internationales publie une enquête sur les questions liées aux réunions internationales - Rapport 2021

En 2021, l'Union des associations internationales a mené sa neuvième enquête à grande échelle sur les problèmes rencontrés par les organisations et associations internationales lors de la tenue de réunions. Cette année, les questions ont été ajustées pour se concentrer sur l'impact de la pandémie en cours sur l'activité des réunions d'associations.

Le questionnaire était en anglais, français et espagnol et comprenait des questions simples oui/non et à choix multiples. La section de clôture du rapport présente des commentaires supplémentaires offerts par les associations sur des questions liées à l'organisation de conférences internationales en cas de pandémie.

L'enquête 2021 fait suite à des enquêtes menées pour le compte des membres associés de l'UIA en 1985, 1993, 2002, 2009, 2013, 2015, 2018 et 2020.

Accès public au document : <https://uia.org/publications/meetings-survey>

L'UIA, fondée en 1907 à Bruxelles, est la plus ancienne et la plus vaste source d'information sur la société civile mondiale. L'UIA recueille, héberge et fournit des informations fiables et actualisées sur la société civile mondiale et constitue la source d'information la plus complète sur les associations internationales, leurs activités et leurs préoccupations, ainsi que leurs réunions.

###

Pour plus d'informations, veuillez contacter :
Joel Fischer, Coordinateur Statistiques UA
statistics@uia.org
<https://uia.org>